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Protokół Nr 9 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej odbytego w dniu 18.10.2012 roku w godzinach                

10
20

-14
10

 w Sali konferencyjnej Urzędu Gminy. 

 

Przewodniczył radny Andrzej Pawlik – przewodniczący komisji, radni według załączonej 

listy obecności. 

Porządek posiedzenia: 

1.  Sprawdzenie celowości wydatkowania środków funduszu sołeckiego. 

2.  Funkcjonowanie oświaty w perspektywie przyszłych budżetów gminy; 

3. Zagadnienia bieżące, opiniowanie przedłożonych projektów uchwał. 

odnośnie punktu poświęconego oświacie przewodniczący komisji stwierdził, że chce 

poważnie rozmawiać, co do inicjatywy zmierzającej do zmian w oświacie. 

Do przedstawionego porządku uwag nie wniesiono. 

Ad.1. Informacje przedstawił pan Marian Pisarski pracownik urzędu. 

- Wójt dodał, że Buczek zorganizował przetarg na podział działek, co będzie wykonane 

do końca października, jest to związane z budową drogi. Omówił podjęte działania. 

- radny Wielgus zapytał o kruszywo i robociznę, skąd na Porębach takie duże koszty 

robocizny 

- Wójt dodał, że wynika to z zamówienia, ponieważ na takie kwoty wystawiono faktury. 

- radny Świąder zapytał o koszt tony kruszywa. 

- Wójt oznajmił, że jest to 55 zł z przywozem. 

- radny Świąder zapytał o ilość kruszywa jaka została rozdysponowana dla Małoszyc i 

czy zakończono prace. 

- pan Pisarski oznajmił, że było to 82 i 52 tony przywożona na dwa razy. 

- Wójt oznajmił, że na Małoszycach zakończono realizację zadania. 

- radny Świąder oznajmił, że nie zgadza sie liczba ton przewiezionych z planowanymi. 

- Wójt dodał, że rozwieziono kamień na wszystkie drogi. 

W dyskusji radni omawiali realizację zadań funduszu sołeckiego w gminie ze szczególnym 

naciskiem na zgłoszone przez radnego Świądra nieprawidłowości. Radni zaproponowali 

poproszenie sołtysa Małoszyc na posiedzenie, co też uczyniono. 

- radny Pawlik podziękował za przedstawienie informacji, dodał, że jest to dobra rzecz, 

angażująca rady sołeckie do działania jak i mieszkańców. 

- Wójt stwierdził, że na zebrania przychodzi jednak bardzo mało mieszkańców. 

- radny Pawlik poprosił, aby do biura rady przedłożono informację o wartości 

robót wykonanych w roku 2011 i 2012 oraz wielkość pozyskanego zwrotu oraz 

wartość robót wykonanych przez ZUK. 

- Wójt przedstawił planowane do realizacji w ramach funduszu sołeckiego zadania na 

rok 2013. 

Ad.2. Przewodniczący komisji stwierdził, że radni chcą przedyskutować dalsze 

funkcjonowanie oświaty w odniesieniu do przyszłych budżetów, poprosił o dane 

porównawcze. 

- Wójt przedstawił zebranym dane finansowe dotyczące utrzymania szkół. 

Na posiedzenie przybył pan Sobczyński sołtys wsi Małoszyce. 

- radny Pawlik zaproponował, aby powrócić do kwestii realizacji funduszu w 

Małoszycach i sporu, co do ilości kruszywa. 

- radny Świąder ponownie zapytał o ilość rozwiezionego kamienia w Małoszycach, 

stwierdził, że kamienia brakuje. W projekcie wskazywano konkretną drogę do 

remontu, ile i gdzie był rozwieziony tłuczeń. 

- pan Sobczyński oznajmił, że kamień był na bazie ZUK, pan Pisarski potwierdzał 

kierowcom dostawy kamienia  
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- radny Wielgus stwierdził, że 79% kamienia w opinii Wójta poszło na omawianą 

drogę. 

Podczas dyskusji związanej z realizacją funduszu w Małoszycach radny Świąder poprosił o 

przedstawienie wniosku Małoszyc z ubiegłego roku. 

O godzinie 11
40

 przewodniczący komisji ogłosił przerwę do godziny 12
00

. 

Po wznowieniu posiedzenia radny Pawlik stwierdził, że otrzymane informacje dotyczące 

sytuacji finansowej w oświacie są wystarczające. Omówił przedstawione dane finansowe, 

dodał, że na podstawie danych wynika, że wydatki te są zbyt duże, należy rozważyć i 

przedyskutować podjęcie uchwały intencyjnej. Rada ma instrumenty, aby reagować, sami 

musimy rozwiązać ten problem, nikogo nie  chcemy krzywdzić, ale nie możemy krzywdzić 

pozostałych mieszkańców. 

- radny Worach przewodniczący rady – zacytował słowa Wójta o przechodzeniu na 

emerytury w pewnej spółdzielni. W naszych szkołach mamy osoby mogące odejść. 

Powinny mieć możliwość odejścia, przy reorganizacji nie musimy nikogo zwalniać, 

ale można zmniejszyć ilość godzin, rada skupia sie na oszczędnościach a nie 

personaliach. 

- pan Pisarski – obecnie nic nie da wcześniejsze odejście, bo w ich miejsce należy 

zatrudnić nowych, dyrektor nie może wprowadzać wszystkim po pół etatu, 

obowiązuje pensum, przy jakiejkolwiek reorganizacji będą zwolnienia, przy filii 

dyrektor ma większe możliwości kadrowe, Wójt może nałożyć obowiązek 

uzupełniania etatu. 

- przewodniczący rady – nie możemy skupiać sie jedynie na reorganizacji a tylko na 

oszczędnościach. 

- radny Wielgus zapytał skąd wzrost w dowozie dzieci, jaka była kwota przetargu. 

- Wójt przytoczył wysokości stawek za km, dodał, że wyliczenia są do czerwca a 

później są inne stawki. 

- radny Pawlik nie wracajmy do przeszłości, ważna jest odpowiednia informacja do 

mieszkańców, przy uchwale intencyjnej musi być zapisane, że to jest reorganizacja a 

nie likwidacja, nie może być utrzymywany obecny stopień organizacyjny szkół. 

W podjętej dyskusji radni omawiali kwestie związane z możliwościami przeprowadzenia 

reorganizacji sieci szkół oraz wielkości uzyskanych oszczędności. 

-  radny Wielgus zaproponował posiedzenie wspólne komisji oraz przegłosowanie 

wstępnych ustaleń. 

W dalszej dyskusji radni wypowiadali sie na temat reorganizacji oświaty oraz możliwości 

omówienia tego tematu na komisjach wspólnych. Wójt zapoznał zebranych z ustaleniami 

zapadłymi podczas kongresu gmin wiejskich. Radni opowiedzieli się za dalszym 

prowadzeniem rozmów dotyczących podjęcia uchwały intencyjnej w sprawie reorganizacji 

sieci szkół – zostało to określone, jako stanowisko Komisji Rewizyjnej. 

- o godz. 13 na posiedzenie komisji przybył radny Franas przewodniczący Komisji 

Oświatowej. 

- radny Pawlik zapoznał radnego Franasa z ustaleniami komisji. 

- radny Franas stwierdził, że będzie zajmował się tą problematyką na komisji, na której 

maja być również dyrektorzy, protestować będą jedynie nauczyciele. W radzie musi 

być konsensus związany z reorganizacja oświaty. Jeżeli mamy coś robić musimy 

zacząć już teraz. 

- przewodniczący Rady – sądzę, że dyrektor będzie rozsądnie zarządzał szkołą. 

- Wójt dodał, że reorganizacja dotyka nauczycieli klas 4-6, w związku, z czym musi być 

łączenie klas w Poświętnem. 

- radny Franas oznajmił, że podziel się informacjami i stanowiskiem komisji rewizyjnej 

na komisji oświatowej, będę proponował szybki termin komisji wspólnej. 
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- przewodniczący Rady zaproponował, aby na sesji przedstawić termin komisji. 

-  radny Pawlik podziękował za wypowiedzi oraz dyskusję, dodał, że rozmowy 

prowadzone są w dobrym kierunku. 

Ad.3. Zagadnienia dotyczące uchwały wprowadzającej obwody głosowania przedstawił Wójt, 

dodał, że rozmowy z komisarzem niczego nie wniosły. 

- przewodniczący Rady dodał, że rada przedstawi swoje stanowisko. 

- Wójt oznajmił, że będą zmiany w budżecie dotyczące nieuwzględnienia przez urząd 

marszałkowski wszystkich kosztów termomodernizacji szkoły, co skutkuje zwrotem 

około 130 tys. zł. 

W dyskusji Wójt oznajmił, że przeprowadzona kontrola wykazała nieprawidłowości, co 

skutkowało nałożeniem kar administracyjnych. Zapoznał również zebranych z aktualną 

sytuacją związaną z wdrażaniem ustawy śmieciowej i gospodarki odpadami. 

- radny Wielgus zapytał o sytuację związaną z opracowaniem herbu. 

- radny Pawlik oznajmił, że w dalszym ciągu brak podpisanej umowy, zaapelował do 

Wójta o podpisanie umowy. 

- Wójt dodał, że kwota na umowę zostanie umieszczona w budżecie przyszłorocznym. 

-  radny Pawlik do toczącej się dyskusji dodał, że w tej sytuacji czuje się niezręcznie. 

-  radny Wielgus pytał o wielkość należności za herb. 

-  Wójt zapoznał zebranych z projektem uruchomienia elektrowni słonecznej na terenie 

gminy. Dodał, że wskazano grunty wspólnoty Studziańskiej, które spełniają 

oczekiwania inwestora. 

-  radny Wielgus zwrócił uwagę na zgłaszane problemy dotyczące oświetlenia parkingu 

przy cmentarzu 

- Wójt dodał, że można montować lampy solarne inaczej wielkie problemy z projektem, 

zgodami właścicieli gruntów. 

- radny Pawlik zaproponował, aby przy uchwalaniu uchwały intencyjnej był również i 

herb. 

- radny Wielgus pytał o stanowisko Wójta w związku z poruszoną kwestią oświetlenia. 

- Wójt oznajmił, że będą potrzebne projekty, zgody, jest to inwestycja a teren nie jest 

gminny tylko kościelny prywatny. 

O godzinie 14
10

 po wyczerpaniu zagadnień przewidzianych pod obrady komisji radny Pawlik 

przewodniczący zamknął posiedzenie komisji rewizyjnej. 

 

                          Przewodniczący Komisji 

Protokołował:        Andrzej Pawlik 

Bolesław Kośka 

 

Członkowie Komisji: 

 

Kacprzak Marian       .......................................................................  

 

Kwaśniak Stefan  ....................................................................... 

 

Świąder Grzegorz   ....................................................................... 

 

Wielgus Krzysztof   ....................................................................... 

 

 


